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Referat af ordinær generalforsamling 2022 
Fredag d. 9. september 2022 kl. 11.30 

Hotel Marienlyst i Helsingør 

 

1. Valg af dirigent. Karen Buch Olsen (OUH) blev valgt og konstaterede at 

generalforsamlingen var rettidigt indkaldt.  

 

2. Formandens beretning/orientering. Camilla Bardram Johnbeck gennemgik 

nedenstående emner. Se desuden bilag med den fulde beretning. 

a. Årsmødet 2021 

b. Scintilatorprisen 

c. YNK bestyrrelsen 

d. Bestyrrelses møder i YNK 

e. DSKFNM bestyrrelse 

f. Karrieredag 

g. Introkursus 

h. Kursusudvalget 

i. Vurderings/ansættelsesudvalg 

j. Ny lærebog  

k. Næste årsmøde I Odense 

l. Facebook 

 

3. Orientering fra div. udvalg/ansvarsområder: 

a.  DSKFNM - Camilla Bardram Johnbeck – se bilag: Formandens 

beretning.  

b. Kursusudvalget - Anne Mellergaard og Sofie Tind Nygaard 

i. Generelt god tilfredshed med A-kurserne. 

ii. Der sker løbende en fornyelse af kursuslederne, og der har været 

positiv feedback fra kursisterne.  



iii. Covid-19 resulterede i udskydelse af et A-kursus og et blev 

afholdt virtuelt. Ingen HU-forløb har været påvirket af dette.  

iv. Fokus på manglende kurser pga. orlov, sygdom, afbud mm. 

Stigende antal kursister, som ikke kan nå at få afholdt alle kurser 

inden for HU-forløbet. Løses forskelligt i de enkelte tilfælde, men 

foregår i et samarbejde mellem uddannelseslægen, 

uddannelsesansvarlige overlæge, delkursusleder og 

hovedkursusleder. Der henvises til SST retningslinjer, hvor man 

bl.a. foreslår erstatningskursus, selvstudie eller klinisk 

uddannelse med efterfølgende undervisning/eksamination i 

kompetencen.   

v. Kompetencekort for introuddannelsen er aktuelt under revvision.  

 

c. Vurderings/ansættelsesudvalgene (Nord: Naja Enevold Olsen, 

suppleanter Simon Tornbjerg og Tine Gregersen. Øst: Julie Bjerglund 

Andersen, suppleant Else Sibbesen. Syd: Sofie Tind Nygaard, suppleant 

Rola Ismail) 

i. Alle HU-forløb er blevet besat. Der er aktuelt optimisme omkring 

slutstillinger sammenholdt med tidligere år.  

 

4. Revideret regnskab 2021/2022 – Sofie Tind Nygaard.  Det reviderede 

regnskab blev fremlagt og godkendt.  

 

5. Fastlæggelse af kontingent for det følgende år. 

Fortsat suspenderet. 

 

6. Valg af formand 

Camilla Bardram Johnbeck (valgt 2020) – var på valg og blev genvalgt.  

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

Bestyrelsens sammensætning pr. 9.9.2022 

Menige medlemmer 

Sofie Tind Nygaard - sekretær og kasserer (OUH, valgt 2020) – var på valg og 

blev genvalgt 



Esben A. Carlsen (RH, valgt 2017) 

Sara Dahlsgaard Wallenius (OUH, valgt 2018) – var på valg og blev genvalgt.   

Elisabet Lundholm (RH, valgt 2019). 

Julie Bjerglund Andersen (RH, valgt 2020)- var på valg og blev genvalgt.   

Naja Enevold Olsen (Århus, valgt 2021) 

 

Suppleanter 

Mette Louise Gram Kjærulff (valgt 2021) 

Alexander Cuculiza Henriksen (valgt 2021)  

 

8. Valg af revisorer 

Karen Buch-Olsen (OUH) og Kate Rewers (OUH) – begge blev genvalgt.  

 

9. Uddannelsesprisen/Scintillatorprisen. 

Gives til en, der har gjort noget særligt for uddannelsen i specialet. 

Uddeles vanligvis hvert andet år. Prisen skulle være uddelt i 2020, men dette 

blev udskudt til 2021 pga. Covid-19, hvorfor blev tildelt igen i år og 

fremadrettet hver andet år.  

Bestyrelsen i YNK modtager nomineringer til prisen løbende. De må meget 

gerne indeholde en kort begrundelse. 

 

10. Opdatering af YL repræsentanter på afdelingerne.  

Der ønskes en yngre læge repræsentant på hver afdelingen, så man let kan 

komme i kontakt og indsamle information vedr. f.eks. undersøgelser og 

arbejdsforhold på de forskellige afdelinger. Det er ikke en post, som kræver 

meget arbejde. Der er fortsat en del afdelinger uden repræsentant, så hvis 

man er interesseret, må man meget gerne kontakte formand Camilla Bardram 

Johnbeck.  

 

10. Forslag. 

Der var ingen rettidigt indkomne forslag.  

 

11. Evt. 



Kate Rewers (OUH) foreslår en interessegruppe indenfor infektion og 

inflammation. Ideen blev vel modtaget, og der bliver arbejdet videre med 

dette.  


